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Grammar rules help to understand the language structure, to see how it normally works.
However, when you learn grammar rules you also have to meet various exceptions 

that on the one hand may seem confusing at first, but on the other hand they are often 
the most important cases of the rules. Almost all English grammar rules have some 
exceptions to them.

One of the ways to remember the numerous exceptions is to make a list of the most 
common ones. In this reference book you can find the list of fifty most commonly used 
exceptions in English pronunciation, spelling and grammar.

Грамматические правила помогают понять структуру языка, увидеть, как он 
работает.

Однако, когда мы учим грамматические правила, мы встречаем множество 
исключений, которые сперва могут показаться запутанными, но в то же время 
являются самой важной частью правила. Практически все правила английской 
грамматики имеют несколько исключений.

Один из способов запомнить многочисленные исключения – сделать список 
самых распространенных из них. В этой книге вы найдете список из пятидесяти 
наиболее используемых исключений из правил английского произношения, на-
писания и грамматики.

Вся книга написана на английском языке.
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